
 

 

 

  
 
 

 
Referat fra møte med byråden 
Byråden innledet med å beskrive situasjonen og mulige fremgangsmåter videre. Blant annet 
ble det diskutert om det er mulig å fremme planen på nytt uten de feltene som har størst 
konsekvenser for natur. Byråden fremhevet at det er viktig å velge en fremdrift som 
minimerer risiko for ny opphevelse. En ny avveining av samfunnsrisiko mot natur vil måtte 
gjøres, særlig med tanke på IL2. Byråden ser at dette i hovedsak er en prosessuell 
opphevelse, men viser til at det er også en materiell side ved det som kan ha betydning for 
omfanget av endelig vedtak. Det er av stor betydning at et nytt vedtak står seg også i neste 
runde ved eventuelle klager.  
 
Posten eiendom ønsket å vite hvordan vi kan få fremdrift. Primært ønskes det en ny spesifikk 
behandling av naturmangfold i bystyret for å imøtekomme statsforvalterens opphevelse. 
Posten mener at det ikke er mulig å gjennomføre bare IL1 med tanke på rekkefølgekravene. 
Posten viser videre til at IL2 ble tatt med i planen etter ønske fra det offentlige og at dette 
forsinket planprosessen med 1 år. Posten ønsker at saken fremmes til bystyret med ny 
begrunnelse slik den foreligger. Posten ønsker tilbakemelding på hvilken fremdrift en kan få 
og når det er mulig å få et vedtak.  
 
 
Ingrid Nergaard Fjeldstad – Byråd for klima, miljø og byutvikling   
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